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Mestské časti doteraz nemali z dane ubytovania v cestovnom ruchu nič. Turizmus im prináša iba 
náklady na upratovanie a poskytovanie služieb.  

BRATISLAVA. Príjmy z dane z ubytovania v cestovnom ruchu, ktoré v Bratislave prúdia do 
pokladnice hlavného mesta, by sa mali rozdeliť rovnakým dielom medzi mesto a mestské časti.  

Tento návrh starostky Starého Mesta Tatiany Rosovej sa stretol s jednoznačnou podporou na 
rokovaní Regionálneho združenia mestských častí hlavného mesta SR Bratislavy, ktoré sa konalo v 
piatok 18. októbra.  

Ako agentúru SITA ďalej informovala hovorkyňa združenia Alžbeta Klesnilová, starostovia mienia o 
ňom rokovať s mestom. Navrhovanú zmenu chcú zakotviť v štatúte hlavného mesta.  

V predchádzajúcom roku získalo mesto z dane 2,4 milióna eur, uviedla Rosová. Pri deľbe na 
polovicu by z nej mestské časti teda mali mať 1,2 milióna. Nateraz však nemajú nič, len starosti a 
výdavky, píše sa v tlačovej správe.  

Pohyb turistov v blízkosti ubytovacích zariadení si totiž vyžaduje zvýšené náklady na čistenie a 
údržbu komunikácií a verejných priestranstiev, ako aj poskytovanie služieb, ktoré by však aspoň 
čiastočne mohli byť hradené z výnosu dane z ubytovania, vysvetľuje združenie starostov.  

"Nechceme mesto oberať o peniaze, ale je tu i ďalší problém - kvalita výberu dane z ubytovania," 
konštatoval starosta Petržalky a predseda združenia Vladimír Bajan s tým, že príjem z nej nikto 
neverifikuje.  

Výkonný podpredseda Zduženia miest a obcí Slovenska (ZMOS) Jozef Turčány, ktorý bol prítomný 
na piatkovom rokovaní, potvrdil, že pri výbere dane z ubytovania existuje priestor na daňové úniky.  

 


